
Výsledky projednání Zastupitelstva m ěsta Kolína z XVI. zasedání konaného 
dne 28.01.2013. 

Usnesení č. 235/2013 – 242/2013 
Jedná se o upravenou verzi dokumentu z daného zasedání z důvodů dodržení přiměřenosti rozsahu 
zveřejňovaných osobních údajů dle zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů a o změně 

některých zákonů.  
 

Nahlížet do zápisů a pořizovat si výpisy mají osoby uvedené v § 16 odst. 2 písm. e), odst. 3 a v § 17 
zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů. 

Jiné fyzické osoby či právnické osoby mají možnost získat informace o jednání na základě zákona 
č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu informací, v platném znění - § 8a. 

 

 
Přítomno: 25 členů ZM  
Omluveni: MUDr. Chudomel, p. Vančura 
Dále byli přítomni: PhDr. Soukupová – tajemnice MěÚ  

vedoucí odborů 
ředitelé organizací 
hosté 

 
Zápis obsahuje usnesení č. 235/2013 – 242/2013 
__________________________________________________________________________ 
 

P R O G R A M 
1. Zahájení  

 
2. Diskuse – dotazy a připomínky občanů města 

 
3. Návrh na zrušení zřizovací listiny organizační složky města Kolína s názvem 

Ubytovna pro osoby bez přístřeší a dodatku č. 1 k uvedené zřizovací listině.  
 

4. Návrh na schválení zřizovací listiny organizační složky města Kolína s názvem 
Ubytovna pro osoby bez přístřeší. 
 

5. Návrh na prodej části pozemku parc. č. 2161/35 z vlastnictví města Kolína. 
 

6. Návrh na prodej pozemků parc. č. 27/8 a parc. č. st. 189/6 v kat. území a obci Kolín 
z vlastnictví města Kolína. 
 

7. Návrh na prodej stavebních pozemků pod stavbami garáží v Kolíně V, ul. Zličská 
a V Olšinkách, a v Kolíně IV, ul. Dukelských hrdinů. 
 

8. Návrh řešení duplicitního vlastnictví pozemků parc. č. st. 33/2 a 34/2 v kat. území 
Zibohlavy, obci Kolín. 
 

9. Návrh na schválení rozpočtu města Kolína na rok 2013. 
 

10. Návrh na delegování zástupce města Kolína na jednání valné hromady spol. AVE 
Kolín, s.r.o. 
 

11. Diskuse – dotazy a připomínky členů ZM 
 

12. Zpráva návrhové komise 
 

13. Závěr zasedání  
__________________________________________________________________________ 
 
1. Zahájení 
__________________________________________________________________________ 
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XIV. zasedání Zastupitelstva města Kolína zahájil a řídil starosta města Mgr. et Bc. Vít 
Rakušan 
 

Ověření zápisu z XV. zasedání ZM: p. Král, JUDr. Molnár 
Ověřovatelé zápisu z XVI. zasedání ZM: Mgr. Zubíková, p. Slavík 
Hlasování: 23 – 0 – 2  
Návrhová komise: JUDr. Jančák, Ing. Kmoch, Ing. Škorpík 
Hlasování: 23 – 0 – 2  
Skrutátoři: Ing. Malá, Ing. Ontlová 
Zapisovatelka: Bc. Michálková 
Hlasování o programu: 25 – 0 – 0  
 

Zastupitelé města Kolína obdrželi před zahájením zasedání zápis z finančního výboru 
ze dne 23.01.2013. 
__________________________________________________________________________ 
 

Mgr. et Bc. Rakušan – tech., nečíst nezměněná znění usnesení 
Hlasování: 25 – 0 – 0 
__________________________________________________________________________ 
 
2. Diskuse – dotazy a p řipomínky ob čanů města  
__________________________________________________________________________ 
 

Ing. Kostiha, Štítary 
Považuji za nepřípustné, aby v návrhu rozpočtu města na rok 2013 scházela jakákoli zmínka 
o akci „chodník, Radovesnická II“. Žádost o písemnou informaci, jak probíhá příprava této 
akce, a žádost o přizvání na jednání s účastníky řízení. Situace s ohledem na dokončování 
stavby obchvatu města vyžaduje řešení. 
Diskuse: Mgr. et Bc. Rakušan, Mgr. Ing. Pospíšil MBA 
V zákonné lhůtě bude zpracována a předána písemná odpověď. Akce je samozřejmě 
vedena v patrnosti. Minulý rok byla na tuto investici v rozpočtu města vyhrazena částka ve 
výši 2 mil. Kč. Do rozpočtu letošního roku budou prostředky na krytí této akce zaneseny 
rozpočtovými opatřeními, neprodleně poté, co bude stavba předána do majetku města. Tato 
akce byla předmětem diskuse, které jste byl přítomen spolu s dalšími občany příměstské 
části, jejímž výsledkem byl příslib vedení města akci realizovat a na tento slib 
nezapomínáme. 
__________________________________________________________________________ 
 

3. Návrh na zrušení z řizovací listiny organiza ční složky m ěsta Kolína s názvem 
Ubytovna pro osoby bez p řístřeší a dodatku č. 1 k uvedené z řizovací listin ě.  
__________________________________________________________________________ 
 
Úvodní slovo: Bc. Růžička, I. místostarosta města (Důvodem pro zrušení zřizovací listiny 

a dodatku č. 1 jsou změny a doplnění tohoto dokumentu, a to v takovém 
rozsahu, který odůvodňuje vydání nové zřizovací listiny.) 

 
USNESENÍ č. 235/2013 – Zastupitelstvo města Kolína 

podle § 84 odst. 2 písm. d) zákona č. 128/2000 Sb.,  
o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů 
 
r u š í  
 
zřizovací listinu organiza ční složky m ěsta Kolína s názvem 
Ubytovna pro osoby bez p řístřeší ze dne 01.10.2003 , která byla 
schválena Zastupitelstvem města Kolína dne 16.09.2003 
č. usnesení 73, a dodatek č. 1 k této z řizovací listin ě ze dne 
22.05.2007, který byl schválen zastupitelstvem města dne 
21.05.2007 č. usnesení 62 
 
termín plnění: dnem vyhotovení zápisu 
zodpovídá: Mgr. Čížková, ved.  OSVZ 
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Hlasování: 25 – 0 – 0  
Schváleno. 
__________________________________________________________________________ 
 
4. Návrh na schválení z řizovací listiny organiza ční složky m ěsta Kolína s názvem 
Ubytovna pro osoby bez p řístřeší. 
__________________________________________________________________________ 
 
Úvodní slovo: Bc. Růžička, I. místostarosta města (Důvodem vydání nové zřizovací listiny 

organizační složky města Ubytovny pro osoby bez přístřeší je rozšíření 
poskytování služeb o ubytování pro rodiče s dětmi v krizové situaci. Ubytování 
pro tuto cílovou skupinu bude Ubytovna pro osoby bez přístřeší od 01.02.2013 
poskytovat na adrese Nad Zastávkou, Kolín II. Tato služba je ve městě 
potřebná) 

 
Diskuse:  
� JUDr. Molnár 
 Předpokládá se v souvislosti s rozšířením služeb i nárůst počtu zaměstnanců? 
� Bc. Růžička 
 Nikoli. 
 
USNESENÍ č. 236/2013 – Zastupitelstvo města Kolína 

podle § 84 odst. 2 písm. d) zákona č. 128/2000 Sb.,  
o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů 
 
s c h v a l u j e 
 
zřizovací listinu organiza ční složky m ěsta Kolína s názvem 
Ubytovna pro osoby bez p řístřeší, která je nedílnou součástí 
zápisu ze zasedání zastupitelstva města 
 
termín plnění: dnem vyhotovení zápisu 
zodpovídá: Mgr. Čížková, ved. OSVZ 

Hlasování: 25 – 0 – 0 
Schváleno. 
__________________________________________________________________________ 
 
5. Návrh na prodej části pozemku parc. č. 2161/35 z vlastnictví m ěsta Kolína. 
__________________________________________________________________________ 
 
Úvodní slovo: Ing. Tichý, ved. ORR (Rokosovi požádali město Kolín o odkoupení pozemku 

parc. č. 2161/35, ostatní plocha, jiná plocha, podle geometrického plánu 
č. 411-2763/2012, dosud nezapsaného v katastru nemovitostí v katastrálním 
území Štítary u Kolína, obci Kolín, který je ve vlastnictví města Kolína. Na 
tomto pozemku mají v úmyslu vybudovat odstavnou plochu pro své vozidlo a 
zároveň budou moci umístit na svém současném pozemku pojezdová vrata, 
která budou uzavírat prostor před vjezdem do garáží pod jejich rodinným 
domem. Tato pojezdová vrata budou otevírána před pozemek, který je 
předmětem prodeje. Nově vznikající pozemek parc. č. 2161/35 je dosud 
součástí pozemku parc. č. 2161/1 v katastrálním území Štítary u Kolína, obci 
Kolín, který má výměru 595 m2 a je využitím podle územní plánovací 
dokumentace určen jako smíšené městské území, kde jsou plochy pro 
odstavení vozidel přípustné. Pozemek je velmi svažitý a porostlý náletovými 
dřevinami i dřevinami náhodně zasázenými místními obyvateli. Proti prodeji 
části uvedeného pozemku nemá ORR námitek. V roce 2011 bylo zpracováno 
soudním znalcem ocenění sousedního pozemku stejného charakteru podle 
cenového předpisu, kterým stanovil cenu tohoto pozemku na 5,70 Kč/m2. 
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Na zasedání Zastupitelstva města Kolína byl dne 10.12.2012 schválen 
požadavek jiného zájemce o odkoupení části sousedního pozemku stejného 
charakteru za 250 Kč/m2. Proto ORR doporučuje i v tomto případě stanovit 
stejnou cenu. Zpracování geometrického plánu na oddělení předmětu prodeje 
z původního pozemku parc. č. 2161/1 zajistili na své náklady kupující. Záměr 
prodat část pozemku parc. č. 2161/1 v katastrálním území Štítary u Kolína, 
obci Kolín, z vlastnictví města Kolína byl řádně zveřejněn na úřední desce 
internetových stránkách města od 01.10.2012 do 17.10.2012. Námitky ani 
připomínky podány nebyly.) 

 
USNESENÍ č. 237/2013 – Zastupitelstvo města Kolína 

podle § 85 písm. a) zákona č. 128/2000 Sb., ve znění pozdějších 
předpisů 
 
s c h v a l u j e    
 
prodej nov ě vznikajícího pozemku parc. č. 2161/35 o vým ěře 
72 m2 v katastrálním území Štítary u Kolína,  obci Kolín, podle 
geometrického plánu č. 411-2763/2012, dosud nezapsaného 
v katastru nemovitostí,  z vlastnictví m ěsta Kolína do vlastnictví 
Rokosových  za 250 Kč/m2, tj. celkem za 18.000 K č 
 
termín plnění: 15.02.2013 
zodpovídá: Ing. Martin Tichý, ved. ORR 

Hlasování: 25 – 0 – 0 
Schváleno. 
__________________________________________________________________________ 
 
6. Návrh na prodej pozemk ů parc. č. 27/8 a parc. č. st. 189/6 v kat. území a obci Kolín 
z vlastnictví m ěsta Kolína. 
__________________________________________________________________________ 
 
Úvodní slovo: Ing. Tichý, ved. ORR (Vlčkovi požádali město Kolín o odkoupení částí 

pozemků parc. č. 27/4 zahrada a parc. č. st. 189/1, zastavěná plocha 
a nádvoří, způsob využití zbořeniště, oba v katastrálním území a obci Kolín, 
z vlastnictví města Kolína. Žadatelé jsou vlastníky sousedních pozemků parc. 
č. 27/7 a parc. č. st. 189/4 v kat. území a obci Kolín. Mají v úmyslu zastavět 
proluku stavbou bytového domu se seniorskými byty s pečovatelskou službou. 
Pan Josef Vostřel vyhotovil za účelem prodeje předmětných pozemků 
znalecký posudek a odhadl cenu obvyklou ve výši 3.500 Kč/m2. OŽPZ, OV-SÚ 
a ORR nemají k prodeji pozemků námitek. Ing. arch. Jiří Košťál nedoporučuje 
prodej zbylé části pozemků 27/4 a 189/1 kat. území Kolín ve vlastnictví města 
Kolína, jelikož je určena ke stavbě parkovacího domu v rámci celkové 
revitalizace areálu zámku. Oznámení o záměru výše uvedeného prodeje bylo 
zveřejněno na úřední desce a internetových stránkách města od 11.10.2012 
do 26.10.2012. Připomínky ani námitky nebyly podány.) 

 
Diskuse 
� Mgr. et Bc. Rakušan 

Za pozemek se podařilo dojednat historicky nejvyšší cenu. 
 
USNESENÍ č. 238/2013 – Zastupitelstvo města Kolína 

podle § 85 písm. a) zákona č. 128/2000 Sb., ve znění pozdějších 
předpisů 
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s c h v a l u j e    
 
prodej pozemk ů parc. č. 27/8 zahrada o vým ěře 73 m2 a parc. 
č. st. 189/6 zastav ěná plocha, zp ůsob využití zbo řeništ ě, 
o vým ěře 59 m2, oba v katastrálním území a obci Kolín, 
z vlastnictví m ěsta Kolína, do vlastnictví Vl čkových za kupní 
cenu 3.500 K č/m2, tj. celkem za 462.000 K č 
Předmět prodeje nově vzniká geometrickým plánem č. 5507-
171/2012 dosud nezapsaným v katastru nemovitostí.  
 
termín plnění: po vydání zápisu ze zasedání ZM 
zodpovídá: Ing. Martin Tichý, ved. ORR 

Hlasování: 25 – 0 – 0 
Schváleno. 
__________________________________________________________________________ 
 
7. Návrh na prodej stavebních pozemk ů pod stavbami garáží v Kolín ě V, ul. Zli čská 
a V Olšinkách, a v Kolín ě IV, ul. Dukelských hrdin ů. 
__________________________________________________________________________ 
 
Úvodní slovo: Ing. Tichý, ved. ORR (Kontrolou využití pozemků ve vlastnictví města Kolína 

bylo zjištěno, že pod stavbou garáží ve vlastnictví fyzických osob jsou 
městské pozemky, které vlastníci objektů užívají bez smluvního vztahu, nebo 
na základě nájemní smlouvy, kde výše nájemného 630 Kč/rok za 20 – 21 m2 
stavebního pozemku zdaleka neodpovídá současným cenám. Uvedené 
pozemky jsou situovány v katastrálním území a obci Kolín, v Kolíně V, ulicích 
Zličská a V Olšinkách, a v Kolíně IV, ulici Dukelských hrdinů. Stavby všech 
těchto garáží vznikly v šedesátých a sedmdesátých letech minulého století. 
Předmětné garáže jsou umístěny na pozemcích parc. č. st. 4730/3, 4938/18, 
7710, 7712 a 7709 v kat. území Kolín a jejich výstavba byla řádně povolena. 
Většina těchto staveb byla i zkolaudována a je zapsána v katastru 
nemovitostí. Na základě výše uvedeného doporučuje ORR zmíněné stavební 
pozemky prodat vlastníkům garáží. V roce 2012 prodávalo město Kolín 
pozemky tohoto charakteru za 1.000 Kč/m2. Z tohoto důvodu lze tuto cenu 
označit jako v místě a čase obvyklou, proto ji doporučujeme zachovat. 
Pozemky parc. č. st. 7710, 7712 a 7709 jsou užívány vlastníky garáží na 
základě nájemních smluv. Nájmy jsou zaplaceny do 31.03.2013, proto budou 
kupní smlouvy realizovány k termínu 01.04.2013. Záměr prodat předmětné 
pozemky byl řádně zveřejněn na úřední desce od 25.10.2012 do 13.11.2012. 
Námitky ani připomínky podány nebyly.) 

 

Diskuse 
� Mgr. et Bc. Rakušan 

Jedná se o cenu v místě a čase obvyklou, za kterou se prodávají pozemky tohoto 
charakteru. 

 
USNESENÍ č. 239/2013 – Zastupitelstvo města Kolína 

podle § 85 písm. a) zákona č. 128/2000 Sb., ve znění pozdějších 
předpisů 
 
s c h v a l u j e    
 
prodej stavebního pozemku: 
 

- parc. č. st. 4730/3 o výměře 19 m2 v katastrálním území a obci 
Kolín z vlastnictví města Kolína za 1.000 Kč/m2, tj. za celkovou 
kupní cenu ve výši 19.000 Kč, do vlastnictví F. Stráníka,  
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- parc. č. st. 4938/18 o výměře 31 m2 v katastrálním území a obci 
Kolín z vlastnictví města Kolína za 1.000 Kč/m2, tj. za celkovou 
kupní cenu ve výši 31.000 Kč, do vlastnictví V. Lodinského, 

- parc. č. st. 7709 o výměře 21 m2 v katastrálním území a obci 
Kolín z vlastnictví města Kolína za 1.000 Kč/m2, tj. za celkovou 
kupní cenu ve výši 21.000 Kč, do vlastnictví M. Volencové, 

- parc. č. st. 7712 o výměře 21 m2 v katastrálním území a obci 
Kolín z vlastnictví města Kolína za 1.000 Kč/m2, tj. za celkovou 
kupní cenu ve výši 21.000 Kč, do vlastnictví R. Volence,  

- parc. č. st. 7710 o výměře 20 m2 v katastrálním území a obci 
Kolín z vlastnictví města Kolína za 1.000 Kč/m2, tj. za celkovou 
kupní cenu ve výši 20.000 Kč, do vlastnictví J. Volence,  

 
termín plnění: 15.02.2013 a 31.03.2013 
zodpovídá: Ing. Martin Tichý, ved. ORR 

Hlasování: 25 – 0 – 0 
Schváleno. 
__________________________________________________________________________ 
 
8. Návrh řešení duplicitního vlastnictví pozemk ů parc. č. st. 33/2 a 34/2 v kat. území 
Zibohlavy, obci Kolín. 
__________________________________________________________________________ 
 
Úvodní slovo: Ing. Tichý, ved. ORR (Duplicitní zápis vlastnictví provedl katastrální úřad při 

kontrole údajů katastru nemovitostí v souvislosti s tvorbou digitální katastrální 
mapy. O provedení duplicitního zápisu vlastnictví byli oba vlastníci vyrozuměni 
Katastrálním úřadem pro Středočeský kraj, KP Kolín, dne 12.01.2010 
a vyzváni k jeho řešení. K duplicitnímu zápisu vlastnictví dochází na základě 
předložení více rovnocenných nabývacích titulů. O odstranění duplicitního 
zápisu vlastnictví může rozhodnout buď soud na základě žaloby na určení 
vlastnictví podané jedním z duplicitních vlastníků, nebo může dojít 
k mimosoudní dohodě mezi oběma duplicitními vlastníky. Město Kolín nabylo 
pozemek č. 6 dle Pozemkového katastru jako historický majetek dle zákona 
172/1991 Sb., o přechodu některých věcí z majetku ČR do vlastnictví obcí, 
v roce 1999. Část pozemku byla později označena st. 33/2 a st. 34/2 v kat. 
území Zibohlavy. Koruškovi nabyli mimo jiné pozemky dle tehdejší evidence 
nemovitostí parc. č. st. 33 a  st. 34 včetně částí pozemku PK  č. 6, později 
označených parc. č. st. 33/2 a 34/2, kupní smlouvou v roce 1982 a od té doby 
je užívali.  Předmětné pozemky nejsou zastavěny stavbou, jsou součástí 
oploceného nádvoří a nachází se na nich zeleň. Jelikož byly dle evidence 
nemovitostí součástí pozemků parc. č. st. 33 a st. 34, jsou vedeny jako 
stavební. Mezi pozemky parc. č. st. 33/1 a st. 33/2 a  pozemky parc. č. st. 34/1 
a st. 34/2 je výškový rozdíl. Pozemky parc. č. st. 33/1  a st. 34/1 v kat. území 
Zibohlavy vlastní pí Korušková id. ¾ a na základě dědictví p. Koruška id. ¼. 
Vzhledem ke zjištěným skutečnostem navrhlo město Kolín prostřednictvím 
ORR pí Koruškové jejich přenechání za odstupné ve výši 10.000 Kč. Dne 
12.12.2012 byl potvrzen zájem o dořešení duplicitního vlastnictví mimosoudní 
cestou. Záměr přenechat předmětné pozemky za odstupné duplicitnímu 
vlastníkovi byl zveřejněn na úřední desce MěÚ Kolín od 26.08.2010 do 
16.09.2010. Dotčené odbory nemají k uvedenému řešení duplicitního 
vlastnictví námitky.) 

 
USNESENÍ č. 240/2013 – Zastupitelstvo města Kolína 

podle § 85 písm. a) zákona č. 128/2000 Sb., ve znění pozdějších 
předpisů 
 
I. s c h v a l u j e    
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přenechání pozemk ů parc. č.  st. 33/2 o vým ěře 32 m2, 
zastavěná plocha a nádvo ří, zbořeništ ě, a parc. č. st. 34/2 
o vým ěře 10 m2, zastavěná plocha a nádvo ří, oba v kat. území 
Zibohlavy, obci Kolín, zapsaných na listu vlastnictví č. 211 pro 
kat. území Zibohlavy, obec Kolín, kde je uveden duplicitní zápis 
vlastnictví pro paní Koruškovou a pro město Kolín, do vlastnictví 
paní Koruškové,  tj. celkem 42 m 2 za odstupné 10.000 K č 
(238 Kč/m2) 
Náklady spojené s provedením změny v katastru nemovitostí 
uhradí nabyvatel. 
 
II.  u k l á d á 
 
Ing. Martinu Tichému, vedoucímu Odboru regionálního rozvoje 
a územního plánování, zajistit součinnost města Kolína za účelem 
vyhotovení podkladů k provedení změny vlastnictví dle bodu I. 
tohoto usnesení v katastru nemovitostí 
 
termín plnění: po vyhotovení zápisu ze zasedání ZM 
zodpovídá: Ing. Martin Tichý, ved. ORR 

Hlasování: 25 – 0 – 0 
Schváleno. 
__________________________________________________________________________ 
 
9. Návrh na schválení rozpo čtu m ěsta Kolína na rok 2013. 
__________________________________________________________________________ 
 
Úvodní slovo: Ing. Villner, ved. OF (Návrh rozpočtu projednala rada města na své schůzi dne 

07.01.2013. V případě, že bude rozpočet města Kolína na rok 2013 schválen 
v podobě, ve které byl předložen, bude město disponovat s rezervou ve výši 
1.713.579,84 Kč.) 

 

Diskuse:  
� Ing. Kmoch 

Samotný návrh rozpočtu je oproti rokům minulým přehlednější. Rozpočet byl sestaven 
zodpovědně, a to i ve finanční tísni, která představuje stále více jak miliardový dluh, 
počítáme-li do něj i úroky. FV doporučuje zastupitelstvu města ke schválení předložený 
rozpočet beze změn. 

� Ing. Škorpík 
Na co budou použity prostředky z OŘR 4579 „Příspěvek na přípravu oslav 600. výročí 
upálení Mistra Jana Husa? 

� Bc. Růžička 
Jedná se o příspěvek Církvi československé husitské v Kolíně, která nás písemně 
požádala o příspěvek na 600. výročí, přičemž v dopise uvedla, na co budou prostředky 
průběžně použity.  

� Ing. Škorpík 
V komentáři k OŘR 8482 „Budova gymnázia“ je uvedeno, že bude realizována výměna 
oken východní strany objektu. Předkládám návrh na úpravu textu komentáře tak, aby 
se za vyčleněné prostředky opravila poškozená západní fasáda, kde se již výměna oken 
uskutečnila. 

� Mgr. Ing. Pospíšil MBA, Mgr. et Bc. Rakušan 
Předmětem schvalování je návrh rozpočtu, nikoli text komentáře. V rozpočtu města je 
OŘR 8482 pojmenován jako nutné opravy. Pokud po konzultaci s ředitelem gymnázia 
dojde ke konsensu na prioritním provedení opravy fasády, řádek tak, jak je navržen, 
tomuto či jinému řešení nebrání. 
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� JUDr. Molnár 

Str. 5 „Splátky půjček“. Které subjekty dluží městu Kolín prostředky, resp. kterým 
subjektům město Kolín půjčky poskytlo? 

� Ing. Villner 
Všichni dlužníci jsou uvedení v návrhu rozpočtu. Podrobnější informace budou součástí 
Závěrečného účtu města Kolína za rok 2012. 

� JUDr. Molnár 
Občanské sdružení Prostor půjčené městské prostředky již splatilo? 

� Ing. Villner 
Ano. 

� JUDr. Molnár 
Str. 11, OŘR 6451 „Právní služby z minulých období“ – 300.000 Kč. Jedná 
se o prostředky na úhradu právních služeb JUDr. Zvolskému?  

� Mgr. et Bc. Rakušan 
Jedná se o nároky bývalých právních zástupců, které se stále ještě objevují a které jsou 
městem rozporovány. V tuto chvíli nejsou známy výsledky jednání, proto je nutné s těmito 
prostředky v návrhu rozpočtu města na rok 2013 počítat.  

� JUDr. Molnár 
OŘR 6454 „Poradenské služby“ – žádost o specifikaci. 

� Ing. Villner  
Částka ve výši 350.000 Kč je vyhrazena na provedení kontroly hospodaření města Kolína 
za uplynulý rok. 

� Mgr. et Bc. Rakušan 
Dále se jedná o řádně vykazované a evidované poradenské služby týkající se např. 
PZKO. Lze dokladovat, že přinesly jednoznačný zisk při jednání s investory. 

� JUDr. Molnár 
OŘR 8060 „Dotace na rekonstrukci ČOV“ ve výši cca 55 mil. Kč. V komentáři je uvedena 
částka 52 mil. Kč. Která částka je relevantní?  

� Ing. Villner 
Částka 55 mil. Kč. Je součtem OŘR 2880 a 2700. Jedná se tedy o chybu v komentáři. 

� JUDr. Molnár 
Str. 14, OŘR 8510 „Projekty ORR“. Jaké projekty v hodnotě 3 mil. Kč budou zpracovány? 

� Mgr. et Bc. Rakušan 
Zásadním je projekt na plánovanou přestavbu autobusového nádraží. Předpokládáme, 
že projekt bude finančně náročný. Při jeho přípravě budeme postupovat v součinnosti 
se Středočeským krajem a s Českými drahami. Další vybranou položkou bude i záležitost 
týkající se případné stavby víceúčelové sportovní haly, která si rovněž vyžádá projektové 
změny. Zbývající prostředky budou sloužit jako rezerva pro případ, že se městu povede 
získat prostředky a realizovat tak další záměry jako např. hřiště pro seniory, které bylo 
často zmiňováno v přáních občanů pod vánočním stromem. 

� JUDr. Molnár 
OŘR 8620 „Kamerový systém Kolín“ – 450.000 Kč na opravu. Na jednáních bezpečnostní 
komise bylo vzneseno doporučení zakoupit další kamerové body. Zda město počítá 
i s částkou na nákup nových kamer? 

� Mgr. et Bc. Rakušan 
Město Kolín podalo žádost o dotační titul z programu Prevence kriminality MV ČR. Pokud 
město dotační prostředky neobdrží, budou na nové kamerové body do rozpočtu dodány 
z vlastních zdrojů. 

� JUDr. Molnár 
Str. 16 „Splátky úvěrů“ – chyba v rozpočtovaných částkách. V návrhu rozpočtu je uvedena 
částka 67.854.084 Kč, v komentáři 61.475.084 Kč.  

� Ing. Villner 
Skutečnosti uvedené v návrhu rozpočtu města jsou správné.  
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� JUDr. Molnár 

Investiční a neinvestiční výdaje, str. 12 – v popisu jsou uvedeny všechny základní školy 
kromě ZŠ ul. Mnichovická. Proč nebyla tato škola zahrnuta do návrhu rozpočtu? 

� Mgr. Ing. Pospíšil MBA, Ing. Michal čík 
V tomto řádku jsou zaneseny investiční prostředky. Další položky týkající se ZŠ a MŠ jsou 
zahrnuty v OŘR 8100 „ZŠ – běžné opravy“. V této konkrétní škole jsou již investiční akce 
hotovy, v rámci běžných a nutných oprav budou opraveny vchodové dveře do tělocvičny 
a hlavního vchodu do ZŠ.  

� JUDr. Molnár 
Z osobní návštěvy této školy jsem vyvodil nutnost oprav vstupních dveří do tělocvičny, 
která je využívána i veřejností, a bočních dveří do budovy.  

� JUDr. Molnár 
Str. 62 komentáře „Ostatní provozní náklady místní správy – zahraniční cesty“ – navýšení 
z 20.000 Kč na 100.000 Kč. O jakou zahraniční cestu se jedná?  

� Mgr. et Bc. Rakušan 
V tomto řádku, který se nazývá stejně jako v loňském roce, jsou zaneseny prostředky 
na návštěvu skautů ze švýcarského města Dietikon, kde se nám s Ing. Horou 
a skautským oddílem v loňském roce podařilo obnovit partnerství.  

� JUDr. Molnár 
Str. 62 komentáře „Ostatní provozní náklady místní správy – prádlo, oděv, obuv“ – 
navýšení o 60.000 Kč. 

� PhDr. Soukupová 
Ke zvýšení dochází nejen v důsledku zakoupení obuvi pro doručovatelky MěÚ Kolín, ale 
záměrem úřadu je v brzké době pořídit jednotné pracovní oblečení pro pracovnice 
podatelny v budově radnice. 

� JUDr. Molnár 
Str. 60 komentáře „Městská policie – ostatní služby“ – navýšení o 187.000 Kč. Co tyto 
služby představují? 

� p. Prokeš, Mgr. et Bc. Rakušan 
Prostředky budou použity na servis kamerového systému a nově i na provozování Pultu 
elektronické ochrany, který již nefunguje na komerční bázi, ale spadá pod správu MP 
Kolín a slouží pouze k ochraně objektů ve vlastnictví města Kolína. S ohledem 
na současnou právní úpravu a stanovisko MV ČR přešel pult rozhodnutím Rady města 
Kolína do působnosti MP Kolín s účinností od 01.01.2013, z čehož vyplynuly zvýšené 
náklady.  

� JUDr. Molnár 
Str. 55 – 57 komentáře – senioři. Dle údajů v jednotlivých řádcích je viditelné šetření v této 
oblasti.  

� Mgr. Ing. Pospíšil MBA 
Není tomu tak, v jednotlivých položkách nejsou zaneseny dotace, o které město požádalo.  

� Mgr. et Bc. Rakušan 
Investice do zařízení pro seniory jsou zejména v tomto volebním období evidentní. Zvýšil 
se jednoznačně životní standard seniorů v Městském domově důchodců, ale i v Penzionu 
pro důchodce. Z údajů v rozpočtu města na rok 2013 je patrné, že snahou bude 
rekonstruovat i samotný objekt MDD. 

� JUDr. Molnár 
Str. 50 komentáře „Městské informační centrum“ – navýšení mezd zaměstnanců 
o 129.000 Kč. Zda došlo ke zvýšení počtu zaměstnanců, či zvýšení mzdových prostředků 
zaměstnanců stávajících? 

� Mgr. Ing. Pospíšil MBA 
Bylo nutné zajistit přítomnost pracovníka při provozu synagogy. Stávající stav byl 
za současných podmínek neudržitelný. 

� JUDr. Molnár 
OŘR 5815 v komentáři „Projekty pro Kolín“ – architektonické záměry – částka vyhrazená 
na realizaci projektů se mi jeví jako nedostatečná.  
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� Mgr. et Bc. Rakušan 
Nechali jsme se inspirovat jinými městy, kde probíhaly architektonické workshopy, které 
oslovovaly studenty architektury. Studenti z nejvyšších ročníků v rámci svých prací 
zpracují menší projekty na oživení a rozvoj městských lokalit – veřejných prostranství 
za nesrovnatelně nižší cenu než renomované ateliéry. Místa, kterých se budou projekty 
týkat, byla vytipována velmi pečlivě vedením města ve spolupráci s ORR i městským 
architektem, který bude garantem daného programu. Kompletní přehled Vám můžeme 
poskytnout. Konečná cena není v tuto chvíli známa. Pokud se bude jednat o částku vyšší, 
bude upravena rozpočtovým opatřením. 

� Ing. Tichý 
Vybráno bylo 7 lokalit: náměstí Republiky – spodní část – koncepční řešení, drobná 
městská architektura; vnitřní dvory mezi ul. Benešova, Míru, Na Magistrále a Bachmačská 
– vytvoření prostředí pro střední a starší generaci, rodiny s dětmi; Vodárna – volné 
zadání, využití vnitřních prostor včetně vazby na okolí; prostor mezi ul. Masarykova 
a Rimavské Soboty – vyřešení logické komunikační vazby mezi sídlištěm a obchodním 
centrem; ul. Jaselská, prostor za Billou – volnočasové aktivity mládeže, skautská 
klubovna, dočasná lehká stavba; Husovo náměstí – horní část – aktivity pro děti ve vazbě 
na místo; Práchovna – volné zadání, prostor pro setkávání neziskových organizací, 
úprava okolí apod. 

� PharmDr. Kopá čková 
OŘR 8575 „Kolín – Šachovnice – úprava prostoru sídliště mezi ul. Na Magistrále 
a Masarykova“ – žádost o specifikaci investičního záměru.  

� Mgr. et Bc. Rakušan 
Na ORR je k dispozici komplexní projekt, který byl konzultován s obyvateli této lokality, se 
zástupci tamních Společenství vlastníků bytových jednotek domů. Jedná se o revitalizaci 
plochy bývalé šachovnice, kde dle připraveného projektu dojde k vybudování dětského 
hřiště a odpočinkové zóny. Počítáno je i se vznikem parkovacích míst podél knihovny.  

� PharmDr. Kopá čková 
Příspěvek na kamerový systém – jaký je skutečný stav kamerového systému, zda jeho 
tech. vlastnosti umožňují pořizování záznamů a využití zoomu? 

� Mgr. et Bc. Rakušan 
Kamerový systém byl před rokem a půl v zoufalém stavu. Nebylo funkční záznamové 
zařízení, kamery byly v převážné většině analogové a obrazový přenos neodpovídal 
požadované kvalitě. Z celkového počtu 18 kamer byly funkční pouze 4. V současné době 
se nacházíme ve stavu, kdy je nadpoloviční většina kamer zprovozněna, záznamové 
zařízení funguje a u modernějších kamer lze využít i zmíněný zoom. Nabídka návštěvy 
na MP Kolín, kde zastupitelé mohou nahlédnout, jak kamerový systém funguje. Pokud 
město dosáhne na dotační titul z MV ČR, nebo navýšíme rozpočet z vlastních prostředků 
v případě neúspěchu se žádostí o dotaci, měl by být kamerový systém do konce roku 
2013 plně funkční. V loňském roce byla uzavřena servisní smlouva (v letech předchozích 
uzavřena nebyla) s místní firmou, jejíž pracovníci jsou schopni od nahlášení poruchy 
provést opravu téměř okamžitě.  

� PharmDr. Kopá čková 
OŘR 5080 „Protialkoholní záchytná stanice“ – která města či obce využívají těchto služeb 
a zda se liší poplatek pro občana města Kolína a pro občana jiného města či obce? 

� Bc. Růžička 
Služby PZS využívají zejména občané Kutné Hory, Benešova, Poděbrad, Nymburku. 
Pro letošní rok zvažujeme zdražení poplatku za pobyt v PZS, jelikož jsme nuceni podle 
současné zdravotnické legislativy registrovat PZS jako lékařské ambulantní zařízení. 
S tím souvisí další náklady ve výši 100.000 Kč na materiální dovybavení stanice a další 
na zajištění přítomnosti odborného garanta – lékaře – internisty. V nedávné době byla 
zahájena registrace, proto není možné vyčíslit konečné náklady. Ve fázi příprav je 
metodický pokyn Ministerstva zdravotnictví ČR, neboť se zvažuje, že by protialkoholní 
záchytné stanice měly být umístěny v blízkosti lékařských zařízení. Zrušení by nebylo 
přínosem. 
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� MUDr. Rakušan 

Záchytné stanice budou vždy ztrátové. Pokud by byla PZS zrušena či její provoz omezen, 
bude to opět jen na újmu kolínské nemocnici a slušných pacientů. Považuji v Kolíně toto 
zařízení za nezbytné. Je zapotřebí počítat s tím, že na provoz bude město doplácet. 

� PharmDr. Kopá čková 
OŘR 8487 „Objekt Zibohlavy – kulturní dům“. Poděkování za vyčlenění příspěvku pro 
letošní rok ve výši 100.000 Kč. Žádáme o odstranění téže položky z roku 2009 s částkou 
ve výši 398.000 Kč, která nikdy nebyla do objektu investována. 

� Ing. Villner, Mgr. et Bc. Rakušan 
Jedná se o částku z roku 2009 – uvedena pro informaci. Položku prověříme a v případě 
nesprávnosti opravíme. Nicméně se jedná o text komentáře, nikoliv o schvalovaný 
rozpočet města. 

� p. Nymburský 
Komentář, OŘR 8325 „Výstavba sportovní haly“ – žádost o informace a výsledky 
z uskutečněné ankety. Počítá se v rámci financování stavby s dotačními prostředky? 

� Mgr. et Bc. Rakušan 
Přesné výsledky orientační ankety jsou k dispozici na oddělení marketingu a propagace 
města a byly také zveřejněny na webových stránkách úřadu. Výrazná většina občanů si 
přeje výstavbu haly a souhlasí i s jejím umístěním v areálu aquaparku. Co se týče 
financování, v počátcích tohoto projektu se současné zastupitelstvo město shodlo na tom, 
že financování leasingovou smlouvou, které by představovalo částku 140 mil. Kč, by bylo 
pro město neúnosné. Do rozpočtu 2013 byly zaneseny prostředky ve výši 20 mil. Kč 
z důvodu, aby město mohlo zadat revizi původního projektu s cílem zjistit, zda není příliš 
nákladný a zda by město nemělo jít cestou vyhotovení nové projektové dokumentace, 
která by mohla představovat úspornější variantu. Po revizi technických dokumentů 
a finančních možností se město Kolín rozhodne, zda bude investovat do výstavby 
víceúčelové sportovní haly. V loňském roce byla možnost dosáhnout na dotaci v max. výši 
10 mil. Kč. Pro letošní rok není na MŠMT ČR dotační titul vypsán. Prostředky v rozpočtu 
mohou být samozřejmě použity i na spoluúčast města, pokud se v průběhu roku objeví 
vhodný dotační titul, o který se bude moci město v souvislosti se stavbou haly ucházet. 

� MUDr. Rakušan 
Ostatní krajská města se v oblasti sportu pohybují na profesionální úrovni, hrají 1. ligu 
či extraligu. Město tím, že v minulosti neuskutečnilo stavbu haly, přišlo o volejbal, který je 
nyní v Liberci. Nemůžou se zde rozvíjet sporty, které potřebují zázemí mimo hlavní 
sezónu. 

� MUDr. Lebeda 
Pravdou je to, co zde bylo řečeno. V minulosti bylo hodně zameškáno, zejména pak 
ve sportu. V této oblasti zaostáváme za srovnatelnými městy. Stavba haly je pro město 
nepochybně potřebná a v plném rozsahu investici podporuji. 

� JUDr. Molnár 
Zda má vedení představu, kdy bude znám výsledek revize stávajícího projektu na stavbu 
haly a zda by nebylo vhodné vyhradit 1 zasedání zastupitelstva města pro diskusi k této 
významné investici.  

� Mgr. et Bc. Rakušan 
Měli jsme spíše představu veřejného zasedání. Další rozhodnutí související se stavbou 
haly byla načasována až po schválení rozpočtu na rok 2013 zastupitelstvem města, do té 
doby jsme nechtěli s prostředky disponovat. Pokud se dnes rozpočet města 
i s předmětným řádkem schválí, budou následovat intenzivní práce. Během jarních 
měsíců bychom chtěli mít představu, zda se bude stavba realizovat a za jakých 
podmínek. Zda bude využit projekt, který jsme zdědili a na který již existuje stavební 
povolení, nebo bude vyhotoven projekt nový s vědomím toho, že budeme muset proces 
územního řízení a stavebního povolení absolvovat znovu, což ale oddálí termín zahájení 
stavby.  

 
USNESENÍ č. 241/2013 – Zastupitelstvo města Kolína 

na základě § 84 odst. 2 písm. b) zák. č. 128/2000 Sb., ve znění 
pozdějších předpisů                        
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s c h v a l u j e   
 
rozpo čet města Kolína na rok 2013 
Rozpočet je nedílnou součástí zápisu z jednání zastupitelstva 
města. 
 
termín plnění: ihned po schválení zastupitelstvem 
zodpovídá: Ing. Petr Villner, ved. OF 

Hlasování: 18 – 0 – 7  
Schváleno. 
__________________________________________________________________________ 
 
10. Návrh na delegování zástupce m ěsta Kolína na jednání valné hromady spol. AVE 
Kolín, s.r.o. 
__________________________________________________________________________ 
 
Úvodní slovo: Bc. Růžička, I. místostarosta města 
 
USNESENÍ č. 242/2013 – Zastupitelstvo města Kolína 

podle § 84 odst. 2 písm. f) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, 
ve znění pozdějších předpisů 
 
d e l e g u j e    
 
starostu m ěsta Kolína Mgr. et Bc. Víta Rakušana 
jako zástupce m ěsta Kolín na řádnou valnou hromadu 
spole čnosti AVE Kolín s. r. o., se sídlem Kolín V, 
Třídvorská 1501, PSČ 280 02, IČ: 25148117, zapsané 
u Městského soudu v Praze, oddíl C, vložka 53627, konanou dne 
13.02.2013 a zároveň ho zmoc ňuje ke všem úkon ům, ke 
kterým je m ěsto Kolín oprávn ěno jako majitel 10% 
obchodního podílu spole čnosti AVE Kolín s. r. o. 

Hlasování: 24 – 0 – 1  
Schváleno. 
__________________________________________________________________________ 
 
11. Diskuse – dotazy a p řipomínky členů ZM 
__________________________________________________________________________ 
 
� p. Nymburský  

Rada města schválila návrh na oslovení firem o realizaci zakázky Ofsetový tisk periodika 
Zpravodaj města Kolína. V seznamu oslovených firem byla uvedena spol. Decibel 
Production, s. r. o., která sídlí v Praze, a jejímž spolumajitelem je odsouzený 
Mgr. Pekárek. Zda je vhodné na základě zmíněných skutečností oslovovat tuto firmu? 
Doporučil bych spíše výběr z místních firem. 
Mgr. et Bc. Rakušan 
Oslovili jsme místní firmy a firmu se sídlem v Uherském Brodě, která se v loňském roce 
o zakázku ucházela a výběrové řízení vyhrála. Stejně tak jako letos nabídla městu 
nejvýhodnější podmínky. Firma Decibel Production, s. r. o., i přesto, že byla oslovena, se 
do řízení nepřihlásila. Propojeny tu byly dvě záležitosti, které spolu dle mého názoru 
nesouvisí. Firma Decibel Production, s. r. o., je tiskárnou působící v kolínském regionu, 
poskytuje polygrafické služby, dává práci místním občanům. Firma není v konkurzu, proto 
není důvod, proč ji nějakým způsobem diskvalifikovat, obzvlášť když v předchozích letech 
pro město tisk Zpravodaje zajišťovala.  
 

� p. Nymburský  
Rada města dále pověřila starostu města ke svolání prvních schůzí společenství vlastníků 
– žádost o bližší informace.  
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Ing. Michal čík 
Povinností původního vlastníka je svolat nejdéle do 60 dnů po vzniku společenství první 
schůze vlastníků jednotek. Na této schůzi shromáždění se schvalují stanovy společenství 
a volí se orgány společenství. Jedná se konkrétně o prodané bytové objekty z vlastnictví 
města Kolína v ul. Na Petříně a ul. Mlýnská. 
 

� p. Nymburský  
Byl uzavřen Dodatek č. 1 ke Smlouvě o dílo s p. Sixtou na vícepráce – proč se jeden člen 
rady města zdržel hlasování? 
PhDr. Soukupová 
Vícenáklady vznikly v souvislosti s přestěhováním OSBN do prostor po bývalém působišti 
firmy Veolia Transport. Vícepráce nebyly v původní studii zahrnuty, byly skutečně 
technickým dozorem i oddělením hospodářské správy pečlivě zvažovány a odsouhlaseny. 
Celá dokumentace je k dispozici k nahlédnutí zastupitelům města. 
Mgr. et Bc. Rakušan 
Zbývající informace mohou být dodatečně zjištěny. 
 

� p. Nymburský  
Dále byl radou města projednán návrh na vyřazení firmy z výběrového řízení „Novostavba 
sportovního hřiště 2. ZŠ“. Jednalo se o firmu SWIETELSKI stavební s. r. o., která byla 
vyřazena z důvodu nedoložení požadovaného seznamu referenčních staveb. Zda tato 
firma předložila nižší cenu než firma vítězná a zda je toto důvod pro její vyloučení? 
Mgr. et Bc. Rakušan 
Firma nesplnila zadávací podmínky výběrového řízení. 
Mgr. Ing. Pospíšil MBA 
Jediný způsob, jak posoudit kvalitu práce přihlášených firem, je vyžádání si zmíněného 
seznamu referenčních staveb. 
p. Nymburský 
Požádala komise v průběhu jednání o doplnění chybějících dokumentů? 
Mgr. et Bc. Rakušan 
Uchazeč nesplnil podmínky řízení, tj. v daném termínu nedoložil požadované doklady. 
Pokud bychom požádali o jejich doplnění, jednalo by se o zvýhodnění daného uchazeče. 
JUDr. Jan čák 
Reference byly základní relevantní náležitostí výběrového řízení. Firma tuto podmínku 
nesplnila. K přerušení jednání komise dochází zpravidla v případě nejasností, kdy je 
zapotřebí, aby firma drobnou nianci objasnila. Jako i v ostatních případech byla firma 
z důvodu nesplnění podmínek vyřazena. Pokud by byl stanoven jiný postup, stížnosti 
zbývajících uchazečů by ztížily samotný průběh jednání. 
 

� p. Truska  
Jakým způsobem bude město pokračovat v řešení křižovatky silnic č. II/125 x III/12550 
x III/12551. Když se mluvilo o obchvatu města a o dopravní situaci předpokládalo se, že 
se po spuštění obchvatu města zklidní situace v okolí nemocnice. Dochází spíše k tomu, 
že se provoz v ul. Žižkova zvyšuje. Současné řešení je nevyhovující. 
Bc. Růžička 
Město zmíněnou křižovatku neprojektovalo a ani ji nebude kolaudovat. Na připomínky, 
které jsem zaslal investorům – ŘSD ČR, bylo odpovězeno, že z pohledu projektantů 
je řešení v pořádku. Všechny námitky, stížnosti a postřehy jsou vždy odesílány jak ŘSD 
ČR, tak i Středočeskému kraji. Jsme v kontaktu i s KHS. Alespoň se nám podařilo v místě 
prosadit zlepšení dopravního značení. 
Mgr. et Bc. Rakušan 
Skutečně všechny připomínky, které zazněly, I. místostarosta města s mým 
spolupodpisem zpracoval a investorovi zaslal. Bohužel možnosti města jsou značně 
omezené. Od počátku byl rozporován chybný předpoklad investora, který prokázal místní 
neznalost, a to ten, že komunikace vedoucí k ONK nebude po spuštění obchvatu města 
využívána. Změna dopravního značení, které město v minulosti připomínkovalo, bylo 
jediným kladným počinem, který byl městu umožněn. V tuto chvíli se budeme snažit 
uplatnit vliv a snažit se naléhat na to, aby bylo nalezeno vhodné řešení. Nic jiného vedení 
města bohužel učinit nemůže. 
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MUDr. Rakušan 
Doporučení nechat odhlasovat usnesení, jehož prostřednictvím dá zastupitelstvo města 
najevo, že nesouhlasí se současným stavem, a které bude zároveň sloužit jako mandát 
vedení města pro další vyjednávání v této věci. 
PharmDr. Kopá čková 
Reakce k diskutované křižovatce. Vysloveno přání, aby nedošlo k uzavírce komunikace 
vedoucí k nemocnici. Pro informaci: Zibohlavy jsou nyní dopravně dostupné pouze přes 
Štítary či po nadjezdu, totéž platí i pro pěší. Za podporu projektu Partnerství pro Kolínsko 
je budována cyklostezka, která propojí Kolín-Výfuk, Zibohlavy s odbočkou do Radovesnic. 
Doufáme, že bude cyklostezka zdárně dokončena a tím zajištěna snadnější dostupnost 
do Zibohlav. Zaznamenány byly snahy o zastavení stavby z důvodu upřednostnění 
záměru vybudovat cyklostezku Nová Ves – Kolín. 
 

� PharmDr. Kopá čková  
Vzneseny dotazy členů komisí Rady města Kolína: 
Zda byl jmenován vedoucí Odboru dopravy MěÚ? 
Bc. Růžička 
Dne 29.01. a 30.01. se uskuteční výběrové řízení. 

� PharmDr. Kopá čková  
Zda se dílčí amnestie dotkla města Kolína? 
Mgr. Čížková 
K dnešnímu dni  se na  sociální kurátorky obrátilo celkem 51 osob propuštěných 
na základě vyhlášené dílčí amnestie. K dořešení osobní situace amnestovaných kurátorky 
spolupracovaly s Vězeňskou službou, Probační a mediační službou, Policií ČR i soudy. 
Většina z amnestovaných se přihlásila  o zákonnou finanční podporu na Úřadu práce 
v Kolíně. V otázkách bydlení bylo řešeno 9 klientů, z toho dva byli umístěni na Ubytovně 
pro osoby bez přístřeší na Polepské ulici, 7 klientů na ostatních komerčních ubytovnách. 
V současné době neevidujeme žádnou žádost amnestované osoby o  ubytování. 

� PharmDr. Kopá čková  
Jak je využíván nový terénní automobil Škoda Yeti? 
PhDr. Soukupová 
Automobil značky Škoda využívá jak SÚ, tak i OŽPZ v rámci výkonu přenesených 
působností. 
Mgr. et Bc. Rakušan 
Zájem o toto vozidlo se objevil na nezávislých ODS kolínských zprávách v podobě koláže. 
Článek zde uvedený je absolutně a věcně špatný. Původní výběrové řízení bylo zrušeno 
s cílem rozšířit podmínky, čímž jsme umožnili přihlásit se mnohým dalším firmám. 
PharmDr. Kopá čková 
O existenci článku jsem nevěděla, tento dotaz vzešel z komise pro připojené městské 
části, která zasedla dne 22.01.2013. 

� PharmDr. Kopá čková  
Člen komise dopravy žádá o eliminaci negativ dopravy v ul. Ovčárecká od čerpací stanice 
Agip až po křižovatku s ul. Na Louži a o to, aby byla silnice opravena z důvodů výskytu 
nerovností v povrchu komunikace, které jsou příčinou zvýšeného hluku a vibrací. 
Mgr. et Bc. Rakušan 
Žádost o zaslání podnětu písemnou formou. Operativně všechny podněty občanů 
samozřejmě řešíme. 
 

� MUDr. Matějková  
Zda je vyvíjen tlak na Středočeský kraj ohledně úklidu komunikace ul. Jaselská. Kdykoliv 
napadne sníh, je ztížen průjezd městem, v ul. Jaselská je plně průjezdný pouze jeden 
pruh, což způsobuje komplikace a vyvolává zvýšené nebezpečí dopravních nehod.  
Bc. Růžička 
Úklid provádí KSÚS dle příslušného právního předpisu v časových limitech. 
Připomínkování je v kompetenci OD MěÚ, proto mu bude neprodleně podnět předán. 
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Mgr. et Bc. Rakušan 
Budeme se snažit apelovat na zajištění včasného úklidu. Po předání si komunikaci bude 
město spravovat samo. 
 

� Mgr. Zubíková  
Informace o novele energetického zákona, na základě něhož bude muset být většina 
městských budov, tzv. budov veřejného zájmu, opatřena energetickým štítkem. Tomuto 
bude předcházet nákladný energetický audit. Účinnost zákona je stanovena 
od 01.04.2013 a povinnost opatřit budovy štítky od 01.07.2013. Zda už město v této věci 
učinilo nějaké kroky? 
Bc. Růžička 
Co v tuto chvíli postrádáme, je metodika výpočtů. Město zaznamenalo nabídky 
nejrůznějších firem, které tvrdí, že dokážou úspěšně zpracovat nejen energetické audity 
ale i štítky. Nelze však v tuto chvíli odhadnout, která firma splní podmínky metodiky. 
Z tohoto důvodu vyčkáváme do vydání příslušného dokumentu. Poté budeme bohužel 
v rámci rozpočtového opatření alokovat nemalé finanční prostředky. 

� Mgr. Zubíková  
Informace o rozhodnutích krajské rady, která budou mít dopad na město Kolín: 
odsouhlaseno pokračování v projektu na dobudování domu č. p. 8, Karlovo nám., nyní 
ve fázi před prvoinstančním rozsudkem, ale předpokládáme, že ve vedení kraje bude vůle 
k dohodě a že by se tento objekt mohl znovu ucházet o regionální operační program – ve 
stejné situaci se ocitlo i Muzeum lidových staveb v Kouřimi; v nejbližších dnech by měly 
být odsouhlaseny záchranné prostředky na Tvrz v Hradeníně (cca 4 mil. Kč). 
Mgr. et Bc. Rakušan 
Doufáme, že se skutečně nyní podaří opravy zmíněného objektu dotáhnout do konce. 
Poděkování za to, že v regionu budou investovány krajské prostředky, i přesto, že jich pro 
tento rok naplánováno příliš není. 
 

� Bc. Růžička 
Dne 19.01.2013 došlo k požáru v domě č. p. 639, ul. Benešova – sklepních prostor. 
Naštěstí nedošlo ke zranění osob, ale škoda, která v místě požáru vznikla, bude 
dosahovat výše cca 650.000 Kč, a to zejména z důvodu, že došlo k porušení rozvodu 
plynu, vody, elektřiny a nevratnému poškození motorů výtahu, který obsluhuje nebytové 
prostory potravin ve vedlejším vchodě. 
Mgr. et Bc. Rakušan 
Poděkování bezpečnostním složkám za profesionální zásah. 
p. Kňákal, bezpe čnostní ředitel 
Škoda na skladovaných zařízeních (kolektivních filtrech) je v tuto chvíli odhadována 
ve výši cca 50.000 Kč. Předpokládáme, že po zprovoznění a spuštění el. energie dojde 
k vyčíslení skutečných škod.  

__________________________________________________________________________ 
 
12. Zpráva návrhové komise 
__________________________________________________________________________ 
 
XVI. zasedání Zastupitelstva města Kolína konané dne 28.01.2013: 
 
Konstatovalo, že byla schválena usnesení č. 235/2013 –  242/2013. 
__________________________________________________________________________ 
 
13. Závěr zasedání  
__________________________________________________________________________ 
 
Starosta města Mgr. et Bc. Vít Rakušan poděkoval za účast na XVI. zasedání zastupitelstva 
města a jednání ukončil v 16:42 hodin. 
__________________________________________________________________________ 


